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متن پرسش

سلام علیکم: دکتر دینانی فرمودند در قلب پرکینه استغفار اثر ندارد. قلب من پرکینه است و نمی توانم

کاریش کنم هر چند ناراحتم. حالا استغفار ماه رجب برای من انجام دادن و ندادنش یکسان است؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: باید متوجه باشید کینهی شما نسبت به آن فرد، به جهت در نظرگرفتن

اعمال و اخلاق خودتان است و گمان میکنید آنها سرنوشت شما را شکل دادهاند یا میدهند غافل از

آنکه مقدرات هرکس مربوط به خود اوست و در آن مقدرات، امتحان میشود. تازه استغفار به معنای

طلب رفع حجاب از حضرت حق است تا او هر آنچه را که مانع آن رجوع میشود رفع نماید. موفق

باشید


